
Referat af bestyrelsesmøde i DKeF, 
Den 17. marts 2024 kl. 9 online. 

 

 

Deltagere:  

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Michael Zimmermann, Bjarne Petersen, 

Thomas Jensen og Svend Jørgensen 

 

Thomas Jensen kommer på senere og Niklas Rejnstrup deltager under udvalgte punkter. 

 

DKeF: Katja Bødtger 

 

Dagsordenspunkt Referat Opfølgning 

Hvem –  

Hvornår 

Pkt. 1. Konsulent Katja Bødt-

ger 

-Oplæg til ny organisering 

 

 

Bestyrelsen drøftede et oplæg til frivillig-

hed og hvordan vi hjælper klubberne 

endnu mere med rekruttering. Katja ar-

bejder videre med at konkretisere op-

lægget og tager det op igen på kom-

mende møde.  

 

 

Katja følger 

op. 

Pkt. 2. Næstformand/ kasse-

rer Niklas Rejnstrup 

-Økonomi 

-Spørgsmål fra Eliteudvalget 

 

 

 

Der er kommet spørgsmål fra Eliteudval-

get vedr. mesterskaber (VM, EM mv.). 

Niklas har besvaret deres spørgsmål 

skriftligt og det har udvalget accepteret. 

De efterspørger stadig nogle principielle 

retningslinjer. 

 

Vedrørende den nuværende turnering: 

Alt rejseaktivitet i DK for egen regning. 

Når man rejser ud af landet, dækker 

DKeF udgifter til rejsen til spillerne.  

Forbundet afsætter i den nuværende si-

tuation i gennemsnit 10 euro pr deltager 

pr dag til mad. 

Lederne der er frivillige i forbundet, skal 

ikke have udgifter til deltagelsen og får 

dermed rejserne dækket både i ind- og 

udland samt mad. 

 

Generelt: 

Bestyrelsen drøftede det principielle i 

hvor meget forbundet skal betale til del-

tagerne. Der er noget historik på betalin-

ger, hvor DIF har kommenteret forbun-

dets forbrug af udgifter til rejseaktivitet. 

Derfor er det vigtigt at tage sagen op 

jævnligt, så vi ikke ender i samme situa-

tion som vi tidligere fik kritik for. 

 

 

 

Niklas giver 

eliteudvalget 

et svar 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Bestyrelsen skelner mellem det man bli-

ver udtaget til og det man kvalificerer sig 

til.  

 

Angående rekorder, så har bestyrelsen 

ikke noget imod at der sættes noget i 

gang omkring rekorder. Bestyrelsen vil 

gerne have et oplæg fra Elite og TU, så 

der er nogle kriterier at gå ud fra.  

 

 

 

 

 

 

Katja svarer 

Eliteudvalget 

Pkt. 3. Formand Marita 

Geinitz 

 

Årsmøde: 

-Dirigent 

 

 

-Valg til bestyrelse og udvalg 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

-Mundtlig præsentation af for-

bundets planer  

 

 

 

 

-Indkomne forslag (NK) 

 

 

 

 

 

-Bestyrelsens eget forslag til 

rettelser i DKeF love 

 

 

-Design på diplomer 

 

 

-Torben Bundgaard, SWOT og 

Strategi 2026-29 

 

 

 

 

Invitation NBC  

 

 

 

 

 

Marita er i dialog med Thomas Bach. 

 

 

Vi mangler stadig en kasserer til besty-

relsen, så Katja laver et opslag til FB for 

at gøre et forsøg. 

Ole Scott og Gerhard stopper i TU. Vi har 

et par emner der bliver spurgt. 

 

Er vi synlige og åbne nok om bestyrel-

sens arbejde? Vi overvejer om der er no-

get vi kan gøre anderledes. 

 

 

Kommunikation v. Thomas 

Odense 60+ satsning v. Marianne 

Åbent hus v. Marianne 

Ungdom i Sønderborg Kommune v. Mari-

anne 

 

NK har accepteret at deres forslag går 

videre til behandling i turneringsudval-

get. Michael har orienteret TU, der tager 

sagen med på kommende TU-møde. 

 

Bestyrelsen gennemgik forslag til rettel-

ser, hvilket kommer ind i årsmappen. 

 

Katja kommer med et oplæg til nye di-

plomer. 

 

Programmet over middag starter med en 

indlæg fra Torben. Detailplanlægningen 

pågår i kommende periode. 

 

 

 

NBC spørger om vi fortsat vil deltage i 

EM og det melder vi tilbage, at det er vi. 

Marita melder tilbage. 

 

 

 

 

 

Marita følger 

op 

 

Marianne og 

Marita følger 

op 

 

 

 

Katja sikre at 

få det taget 

op igen 

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael har 

orienteret TU, 

der følger op 

og giver NK 

besked. 

 

Katja sætter 

det i årsmap-

pen 

 

 

 

 

Marianne og 

Katja står for 

det 

 

 

 

https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EX5AGQbn8qVItOg4TLJ8FEcBZCclRx7HS5xhaZdUW8cQrg?e=6kNgo8
https://difacad.sharepoint.com/:w:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/EVCyTUwhxE9MkcIsAJLsRHsB7AJKFsB_1_b0hjRCMeequQ?e=Gp0bAb
https://difacad.sharepoint.com/:b:/s/DanskKegleForbundBestyrelse/ESPnPbmIr41JlxDi17WgSKABaFKpTX8a5L-X-MTyWIhCiA?e=aO7iLp


NBC spørger om DKeF ønsker at arran-

gere / byde ind på et mesterskab i årene 

der kommer.  

Marita melder 

tilbage på 

begge dele. 

 

 

 

 

 

Pkt. 4. Marianne Jensen 

-Åbent Hus 2024 

 

Marianne præsenterede planerne for 

Åbent Hus 2024. Bestyrelsen bakker op 

om budgettet.  

 

Det er ærgerligt at vi er nødt til at give 

køb på konceptet ved at udvide den tids-

periode klubberne kan holde Åbent Hus i. 

Så forsvinder effekten af det nationale 

perspektiv for kampagnen. 

 

 

Marianne føl-

ger op 

Pkt. 5. Thomas Jensen   

Der er lidt udfordring med rettighederne 

på videoerne til Digital media, men Tho-

mas er på sagen for at få det løst.  

 

 

Thomas følger 

op 

Pkt. 6. Svend Jørgensen 

 

 

 

 

 

-Banekonsulent Øst 

 

 

-Dommerkursus 

 

Der er udfordringer med banerne i 

Lyngby, der er kasseret for resten af sæ-

sonen. Svend kontakter Lyngby og spør-

ger til situationen med banerne.  

   

John vil gerne stoppe og vi ser os om ef-

ter en ny. 

 

Vi er stadig i gang med at rekruttere del-

tagere til kurset i Bohle, men vi forven-

ter at det bliver gennemført som plan-

lagt.   

 

Svend er i gang med at se på henvendel-

sen vedrørende Classic dommerkursus. 

 

 

Svend følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

Svend følger 

op 

Pkt. 7. Michael Zimmermann 

-Rettelser til kegleportalen 

 

TU har indsendt tre ønsker til rettelser 

på kegleportalen. 

 

Rettelser ift. Seniorer – accepteret at 

bruge 1 udviklingstime på dette tiltag. 

 

Afrapportering af Classic – hvis vi vil 

satse på Classic er det også væsentligt 

at udvikle brugbare løsninger. Vi er nødt 

til at have turneringsudvalget til at præ-

ciserer hvad det er de ønsker. 

 

 

Michael følger 

op. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Liveopdatering – det bliver alt for dyrt og 

omfangsrigt at få sat i værk.  

 

Eliteudvalget har udarbejdet nye strate-

giplaner. Bestyrelsen valgte at tage 

punktet med på kommende bestyrelses-

møde.  

 

Banekontrol forud for større arrange-

menter fx DM skal stå i handleplanerne 

og dermed ligger ansvaret i TU.   

 

Vedrørende den nye 3 bane mesterskab, 

skal vi så ikke lave lidt synlighed om 

denne turnering? Det synes bestyrelsen 

er en god idé. 

 

Vedrørende satsningen i nuværende tur-

nering om 3 mandshold, så skal der la-

ves en evaluering. Michael taler med TU 

om en form for evalueringen.  

 

 

 

 

 

 

 

 

Michael orien-

terer TU 

 

 

 

Thomas følger 

op 

 

 

 

Michael tager 

det op med 

TU 

Pkt. 8. Bjarne Petersen  

Vi overvejer hvordan vi følger op på fa-

miliestævnet i Roskilde og får deres in-

put med til et kommende stævne. 

 

 

Bjarne følger 

op. 

Pkt. 9. Næste møde 

 

-Søndag den 7. april kl. 19-20 online 

-Mødet den 25. maj bliver online. 

-Mødet den 1/9 er fysisk. Katja følger op 

med Niklas. 

-Svend booker Nyborg Keglecenter den 

17/11. 

 

Pkt. 10. Eventuelt 

 

Ingenting til eventuelt  

 


